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PROTOKÓŁ nr XXIV/2019
VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie

odbytej w dniu 30 grudnia 2019 r. o godz. 12.00

Sesja zwołana została w trybie nadzwyczajnym przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie p.
Łukasza Zaranka na wniosek pana burmistrza Romana Szuberskiego.

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Łukasz Zaranek, który trzykrotnym
uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył Sesję i przewodniczył jej obradom.

Po powitaniu Pań i Panów Radnych, Pana Burmistrza, Pani Skarbnik, przystąpiono do realizacji porządku
obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w Sesji bierze
udział 14 radnych. 
Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji oraz stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie i podjęcie projektów uchwał w sprawach:
a) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 1807/6 położonej w Rogoźnie.
b) zajęcie stanowiska w sprawie drogi S11
c) delegowanie przedstawiciela do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa,
d) zmian w budżecie gminy Rogoźno na rok 2019,
e) zmian w Wiloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037
4. Przyjęcie planu pracy na rok 2020:
a) Rady Miejskiej
b) Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury,
c) Komisji Gospodarki, Finansów i Rolictwa,
d) Komisji Rewizyjnej,
e) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
5. Wolne głosy i wnioski.
6. Zamknięcie obrad.

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad został zmieniony po wprowadzeniu uchwały w ppkt a).
Radny Wojciechowski wraz z panem radnym Janusem odnieśli się do potrzeby wprowadzenia
pkt Wolne głosy i wnioski, którego w porządku obrad zabrakło. Radny Chudzicki poinformował,
że w miesiącu lutym zostanie przygotowana zmiana do statutu, która będzie dotyczyła
ograniczenia czasowego wypowiedzi radnych, dbając przy tym o czas pracy kierowników i
innych pracowników, którzy biorą udział w sesji, a także pozwoli to konkretyzować sprawy
bieżące.
Po tej dyskusji radny Adam Nadolny złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji w temacie
porządku obrad. Wniosek został przyjęty 10 głosami „za”, przy 4 „przeciwnych”. Całość
porządku obrad po zmianach został przyjęty 10 głosami „za”, przy 2 „przeciwnych” i 2
„wstrzymujących się”.
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Ad. 3 Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie:
a) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym – część
działki nr 1807/6 położonej w Rogoźnie, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski,
uchwała została przyjęta jednogłośnie,
b) zajęcie stanowiska w sprawie drogi S11 – projekt uchwały przedstawił wizualnie pan sekretarz
Marek Jagoda. Niniejsza uchwała dotyczy zaopiniowania rozwiązań przyjętych w „Opracowaniu
projektowym dla budowy drogi ekspresowej S11 na odcinku Oborniki – Poznań wraz z obwodnicą
Obornik” – Etap II Studium Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowe (STEŚ).
Jest to sprawa niezwykle istotna dla całej gminy Rogoźno, a zwłaszcza – dla planowanego odcinka drogi
S11 Oborniki-Poznań – mieszkańców Parkowa i Jaracza.
c) delegowanie przedstawiciela do Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa, projekt uchwały przedstawił
pan Marek Jagoda, informując iż Starosta Obornicki, pismem znak EO.5510.6.2019 z dnia 2 grudnia
2019 r., zwrócił się do Rady Miejskiej w Rogoźnie o delegowanie jednego przedstawiciela, celem
powołania w skład Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (w związku z upływem kadencji
Komisji).
Zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z
2019 r. poz. 511, m.in. w skład Komisji wchodzą trzy osoby powołane przez starostę spośród osób
wyróżniających się wiedzą o problemach będących przedmiotem prac komisji oraz cieszących się wśród
miejscowej społeczności osobistym autorytetem i zaufaniem publicznym, w szczególności
przedstawicieli samorządów gminnych, organizacji pozarządowych, pracowników oświaty, a także
instytucji zajmujących się zwalczaniem zjawisk patologii społecznych i zapobieganiem bezrobociu.
d) zmian w budżecie gminy Rogoźno na rok 2019, projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik Irena
Ławniczak,
DOCHODY 

1. W dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo 

 Zwiększa się plan dochodów o kwotę 8.600,00 

Zwiększenia dotyczą rozdziału

01095 „ Pozostała działalność” , zwiększono plan dochodów 

w paragrafie 0750 do wysokości wykonania planu w 2019 roku

2. W dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 7.700,00 

Zwiększenia dotyczą rozdziału

70005 „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” , zwiększono plan dochodów 

w paragrafie 0470 do wysokości wykonania planu w 2019 roku.

3. W dziale 758 Różne rozliczenia

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 13.500,00 

Zwiększenia dotyczą rozdziału

75814 „Różne rozliczenia finansowe” , zwiększono plan dochodów 
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w paragrafie 0970 do wysokości wykonania planu w 2019 roku.

4. W dziale 801 Oświata i wychowanie

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 11.000,00 

Zwiększenia dotyczą rozdziału

80148 „Stołówki szkolne i przedszkolne” , zwiększono plan dochodów 

w paragrafie 0830 „ Wpłwy z usług” do wysokości wykonania planu w 2019 roku.

5. W dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska

Zwiększa się plan dochodów o kwotę  10.872,20 

Zwiększenia dotyczą rozdziału

90026 „Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami” , zwiększono plan

dochodów w paragrafie 2460 „ Środki otrzymane od pzostałych jednostek zaliczanych do
sektora finnsówpublicznych na realizację zdań bieżących jednostek zaliczanych do sektora
finansów publicznych” ( pomoc finansowa ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w formie dotacji na wydatki bieżące- na wsparcie
realizacji przedsięwziecia pn.: „Jak dbam o przyrodę” – konkursy upowszechniajace wiedzę
dzieci i młodzieży z zakresu ekologii i ochrony przyrody na terenie Gminy Rogoźno.

6. W dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 3.000,00 

Zwiększenia dotyczą rozdziału

92109 „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby” , zwiększono plan dochodów 

w paragrafie 0830 „ Wpływy z usług” do wysokości wykonania planu w 2019 roku.

7. W dziale 926 Kultura fizyczna

Zmniejsza się plan dochodów o kwotę (-) 19.762,12

Zmiany planu dotyczą rozdziału

92601 „Obiekty sportowe” 

zwiększono plan w paragrafie 6258 o kwotę 37.740,69,

zmniejszono plan w paragrafie 6259 o kwotę (-) 7.502,41,



4

zmniejszono plan w paragrafie 6320 o kwotę (-) 50.000,00.

Zmian dokonano w związku z rozliczenie zadań inwestycyjnych :

- dofinansowanie boiska Seminarialne w kwocie 80.253,99,

- rozliczenie zadnia „ Cenytum Sportowo-rekreacyjne” ul. Plażowa 

( plan § 6258 wynosił 255.000,00 Kwota dofinansowania 212.486,30, 

kwota do umniejszenia 42.513,70 oraz plan § 6259 45.000,00 

 kwota dofinansowania 37.497,59 kwota do umniejszenia 7.502,41. 

 Ogółem dochody zwiększa się o kwotę 34.910,08zł

WYDATKI 

1. W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo 

Przeniesienia między paragrafami o kwotę (+/-) 10.000,00

Zmian dokonano w rozdziale 

01095 „ Pozostała działalność” 

zmniejszono plan wydatków w paragrafie 4210 (-) 10.000,00,

Zwiększając jednocześnie plan wydatków w paragrafie 4300 (+) 10.000,00. Powyższe zmiany
dokonuje się w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.

2. W dziale 050 – Rybołówstwo i rybactwo 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę  (-) 1.198,00

Zmian dokonano w rozdziale 

05095 „ Pozostała działalność” 

zmniejszono plan wydatków w paragrafie 4210 (-) 1.198,00,

zmian dokonuje się w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.

3. W dziale 600 – Transport i łączność 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę  (-) 14.015,00

Zmian dokonano w rozdziale 

60016 „ Drogi publiczne gminne” 
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zmniejszono plan wydatków w paragrafie 4210 (-) 23.015,00,

zwiększając plan wydatków w paragrafie 4270 (+) 11.000,00,

zmniejszono plan wydatków w paragrafie 4430 (-) 2.000,00

zmian dokonuje się w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.

4. W dziale 630 – Turystyka 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę  (-) 15.000,00

Zmian dokonano w rozdziale 

63095 „ Pozostała działalność” 

zmniejszono plan wydatków w paragrafie 4300 (-)15.000,00,

zmian dokonuje się w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.

5. W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę  (-) 81.000,00

Zmian dokonano w rozdziałach: 

- 70001 „ Zakłady gospodarki mieszkaniowej” 

zmniejszono plan wydatków w paragrafie 2650(-)2.000,00,

- 70005 „ Gospodarka gruntami i nieruchomościami”

Zmniejszono plan wydatków w paragrafach:

- 4300 „ Zakup usług pozostałych ” o kwotę (-) 50.000,00,

4590 „Kary i odszkodowania wypłacone na rzecz osób fizycznych” o kwote (-) 57.521,23,

Zwiększając jednocześnie plan wydatków w pargrafach:

4260 „ Zakup energii” o kwotę (+) 28.000,00,

4580 „ Pozostałe odsetki o kwotę (+) 521,23, 

zmian dokonuje się w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.

6. W dziale 710 – Działalnośc usługowa 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę  (-) 72.000,00

Zmian dokonano w rozdziale 

71004 „ Plany zagospodarowania przestzrennego” 

zmniejszono plan wydatków w paragrafach: 
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 4170 „ Wynagrodzenia bezosobowe” o kwotę (-)22.000,00,

4300 „ Zakup usług pozostałych” o kwotę (-) 50.000,00

zmian dokonuje się w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.

7. W dziale 750 – Administracja publiczna 

Zmniejszono plan wydatków o kwotę  (-) 18.137,00

Zmian dokonano w rozdziałach: 

- 75011 „ Urzędy wojewódzkie” 

zmniejszono plan wydatków w paragrafie

4300 „ Zakup usług pozostałych” o kwotę (-) 27.492,00,

zwiększając jednoczesnie w paragrafach: 

4210 „Zakup materiałów i wyposażenia” o kwotę 1.900,00,

4270 „ Zakup usług remontowych” o kwotę 22.642,00,

4700 „ Szkolenia pracowników niebędących członkami korousu służby cywilnej” o kwotę
2.950,00.

- 75023 „ Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu)

Zmniejszono plan wydatków w paragrafach:

4140 „ Wpłaty na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych” (-) 23.000,00,

4270 „ Zakup usług remontowych” (-) 8.000,00,

4440 „ Odpisy na zakładowy fundusz świadczen socjalnych” (-) 2.137,00

Zwiększając plan wydatków w paragrafie 

4300 „ Zakup usług pozostałych” (+) 8.000,00,

- 75075 „ Promocja jednostek samorządu terytorialnego”

Zwiększono plan wydatków w paragrafach:

4210 „ Zakup materiałów i wyposażenia” (+) 3.000,00,

4300 „ Zakup usług pozostałych” (+) 4.000,00

- 75085 „ Wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego

Dokonano przeniesienia miedzy paragrafami:

4260 „ Zakup energii” (-) 1.500,00,

4300 „ Zakup usług pozostałych (+) 1.500,00
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zmian dokonuje się w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań.

8. W dziale 757 – Obsługa długu publicznego

Dokonano przeniesienia między paragrafami (+/-) 16.000,00 zł w celu bieżącej realizacji zadań .

W ramach rozdziału 75702 „Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek oraz innych
zobowiązań jednostek samorządu terytorialnego zaliczanych do tytułu dłużnego – kredyty i
pożyczki”. Umniejszając:

 w paragrafie 8090 (-) 16.000,00,

zwiększając paragraf 8110 (+) 16.000,00

9. W dziale 801 - Oświata i wychowanie

Zwiększono plan wydatków o kwotę  11.000,00

Zmian dokonano w rozdziałach:

- 80104 „ Przedszkola” przeniesienia miedzy paragrafami o kwotę (+/-) 2.000,00

W paragrafach:

3020 „ Wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń” (-) 583,00,

4170 „ Wynagrodzenia bezosobowe” (-) 1.000,00,

4210 „ Zakup materiałów i wyposażenia” (+) 2.000,00,

4280 „ Zakup usług zdrowotnych” (-) 270,00,

4430 „ Różne opłaty i składki” (-) 147,00

- 80148 „ Stołówki szkolne i przedszkolne” zwiększono (+) 11.000,00

W paragrafach:

4010 „ Wynagrodzenia osobowe pracowników” (+) 3.700,00

4110 „ Składki na ubezpieczenie społeczne” (-) 3.700,00,

4220 „ Zakup środków żywności” (+) 11.000,00 

( Zmian dokonano na wniosek Dyrektora Centrum Usług Wspólnych).

10. W dziale 852 - Pomoc społeczna

zmniejszono plan wydatków zgodnie z wnioskiem Kierownika GOPS  (-) 19.950,00

Zmian dokonano w rozdziałach:

- 85202 „ Domy pomocy społecznej” zmniejszono o kwotę (-)3.000,00 zł w paragrafie 4330.
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- 85203 „ Ośrodki wsparcia” – przeniesienia między paragrafami (+/-) 16.963,00,

- 85213 „ Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre
świadczenia z pomocy społecznej oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum integracji
społecznej” zmniejszono o kwotę (-) 2.000,00

- 85214 „ Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenie emerytalne
i rentowe” – zmniejszono o kwot® (-) 5.000,00 

- 85219 „ Ośrodki pomocy społecznej - zmniejszono o (-) 5.950,00, 

- 85228 „ Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze” - zmniejszono o kwotę (-)
4.000,

( zmiany zostały wprowadzono zgodnie z otrzymaną wnioskiem Kierownika GOPS).

11. W dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza

Zwiększono plan wydatków o kwotę 7.672,00

Zmian dokonano w rozdziale 85415 „ Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym”
na wniosek Dyrektora Centrum Usług Wspólnych.

12. W dziale 855 - Rodzina 

zmniejszono plan wydatków o kwotę (-) 1.000,00

zmiany dokonano w rozdziale 85508 „ Rodziny zastępcze”

( zgodnie z wnioskiem Kierownika GOPS)

13. W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Zwiększono plan wydatków o kwotę 134.139,20 

Zmian dokonano w rozdziałach:

- 90001 „Gospodarka ściekowa i ochrona wód „ - zmniejszono o kwotę (-) 13.000,00,

- 90002 „ Gospodarka odpadami komunalnymi” – zwiększono o kwotę (+) 269.752,00,

- 90004 „ Utrzymanie zieleni w miastach i gminach” – zmniejszono o kwotę (-) 34.085,00,

- 90015 „ Oświetlenie ulic, placów i dróg” – zmniejszono o kwote (-) 75.000,00,

- 90026 „ Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami „ - zwiększono o (+) 6.472,20, 

- 90095 „ Pozostała działalność „ – zmniejszono o kwotę (-) 20.000,00
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Dokonano przeniesienia między rozdziałami i paragrafami na wniosek Kierownika Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

14. W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictw narodowego 

Zwiększono plan wydatków o kwotę 120.500,00 

Zmian dokonano w rozdziałach:

- 92109 „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby „ - zwiększono o kwotę (+) 147.000,00,

- 92116 „ Biblioteki ” –zmniejszono o kwotę (-) 16.000,00,

- 92118 „ Muzea” – zmniejszono o kwotę (-) 10.500,00,

Zmian dokonano na wniosek Dyrektora Rogozińskiego Centrum Kultury. 

15. W dziale 926 - Kultura fizyczna

Zmniejszono plan wydatków o kwotę (-) 62.000,00

Zmian dokonano w rozdziałach:

- 92601 „ Obiekty sportowe” – zmniejszono o kwotę (-) 55.000,00 

- 92695 „Pozostała działalność” w paragrafie 4210 Zakup materiałów i wyposażenia w związku z
działaniami promocyjnymi Gminy Rogoźno (-)7.000,00 .

Zmian dokonano na wniosek Kierownika Wydziału Oświaty, Promocji i Kontroli

Ogółem wydatki zmniejszono o kwotę (-) 10.988,80 zł

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037, pani skarbnik poinformowała, że
WPF jest pochodną budżetu i odstąpiła od omawiania.

Ad. 4. Przyjęcie planu pracy na rok 2020:
a) Rady Miejskiej
b) Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury,
c) Komisji Gospodarki, Finansów i Rolictwa,
d) Komisji Rewizyjnej,
e) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Kolejno przewodniczący swoich komisji przedstawili plany pracy na najbliższy rok 2020 i po omówieniu
radni dokonali niewielkich korekt, plany znajdują się na stronie BIP.

Ad. 5 Wolne głosy i wnioski.
W tym punkcie pan radny Janus optował za zmiana nazwy sesji, która nie odbyła się w dniu 9
grudnia 2019 r., poinformował, że od dłuższego czasu nie działa terminal płatniczy w kasie.
Burmistrz wskazał, że sprawa zostanie rozwiązana.
Pan Wojciechowski zgłosił naprawę krawężnika przy ul. Kasztelańskiej, bałagan na platformie
BIP oraz brak aktualizacji informacji.
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Burmistrz odpowiedział, że w sprawie nieodbytej sesji i nagrania jest umówiony z nadzorem
wojewody w styczniu, a co do wycinki suchych gałęzi i obrzeży, krawężnika informacji udzielił
pan kierownik Andrzejczak, który poinformował, że pierwszy temat został już zrealizowany,
natomiast obrzeża chodników – część jest naprawiona, inne są w trakcie, natomiast te które
zgłoszono będą naprawiane (Pl. Powstańców), natomiast krawężnik na ul. Kasztelańskiej będzie
naprawiony po przeglądzie gwarancyjnym. 
Pan wiceprzewodniczący Zbigniew Chudzicki zapytał burmistrza o planowanie imprez
sportowych, ściąganie plakatów wyborczych oraz BDO (Baza Danych Odpadowych), kto
powinien i gdzie w takiej bazie się zarejestrować?
Pan Roman Szuberski potwierdził, że maraton będzie odbywał się corocznie, chyba że radni nie
przegłosują tego w budżecie, będzie Gminna Liga Piłki Nożnej, Zawody Motorowodne.
Pan Janus wtrącił, że na spotkaniu w sprawie Zawodoów Motorowodnych padła informacja, że
będą organizowane co drugi rok i informacja ta była potem powielana stąd te wątpliwości. Pan
burmistrz potwierdził, że jeżeli chodzi o gminę to są dwa organy decyzyjne, ale decyzje w tym
zakresie podejmuje burmistrz. Burmistrz poinformował, że komendant interweniował już w
sprawie plakatów wyborczych i zostaną one usunięte. Kierownik Piątkowski odpowiedział na
pytanie dotyczące BDO, tłumacząc że właściwe są w tym zakresie Urzędy Marszałkowskie, a
przedsiębiorcy są zdani sami na siebie.
Radny Hubert Kuszak nie zgodził się z treścią e-maila o braku zgody na publikację za pomocą
kanału YouTube transmisji z E-sesji i złożył ustny wniosek do Burmistrza o możliwość transmisji
wydarzenia jakim jest Orkiestra Świątecznej Pomocy, która będzie się odbywała w RCK.
Burmistrz zobowiązał się do odpowiedzi po zasięgnięciu informacji.
Radny Sebastian Kupidura zapytał o powód rozbieżności w datach na interpelacji radnego
Kutki? Sekretarz poinformował, że nie jest autorem tej odpowiedzi. Burmistrz dodał, że
interpelacje odczytywane na sesjach,  wpływały do Biura Rady po tygodniu.
Radny wspomniał o zalegającej kanapie przy wspólnocie ul. Paderewskiego. Burmistrz
poinformował radnego, że jeżeli dotychczas nikt tego nie usunął to gmina zrobi to na własny
koszt.
Na zakończenie radni dziękowali za współpracę i złożyli sobie życzenia świąteczne.

Ad. 6 Zakończenie.
Posiedzenie sesji zakończył Przewodniczący trzykrotnym uderzeniem laską Przewodniczącego o
godz. 16:10, protokołowała Anna Mazur.


